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SÖYLEŞİ

CEPHEDER BAŞKANI EMRE ÜNALDI:

“ CEPHE SISTEMLERI, ENERJI
 VERIMLILIĞI, ESTETIK VE GÜVENLIK
 AÇISINDAN GELIŞEN TEKNOLOJILERE
 SAHIP BIR ALAN HALINE GELDI”

CEPHEDER GENEL KURULUNDA YENİ YÖNETİM KURULU SEÇİLDİ. 
EMRE ÜNALDI YÖNETİM KURULU BAŞKANI OLDU. EMRE BAŞKAN İLK SÖYLEŞİNİ ÇATI 
CEPHE DERGİMİZLE YAPTI. YÖNETİM KURULUNUN HEDEFLERİNİ VE CEPHELER İÇİN 
GELİŞEN YENİ TRENDLERİ OKURLARIMIZ İÇİN PAYLAŞTI.

BAŞKANIM, ÖNCELIKLE SIZI 
TANIMAK ISTERIZ. 

Öncelikle Çatı Cephe dergisine 
bu röportaj fırsatını sunduğu için 
teşekkür ediyorum. İnşaat sektörü 
ve özellikle çatı ve cephe sistemleri 
alanında uzun yıllardır edindiğim bilgi 
ve tecrübeleri sektöre değer katacak 
projelerde kullanmayı her zaman 
öncelik haline getirdim. Yenilikçi 
yaklaşımlar, sürdürülebilir çözümler 
ve teknolojik gelişmelere açık bir 

vizyonla bu sektörde çalışıyorum. 
CEPHEDER başkanlığı 

görevini devraldığım günden 
itibaren, sektörün gelişimine 
katkı sağlamak, firmalarımızın 
ulusal ve uluslararası rekabet 
gücünü artırmak ve yeni 
nesil cephe çözümlerini 
teşvik etmek için çalışma-
lar yürütüyoruz. Yönetim 
Kurulu üyelerimizle bir-
likte sektörümüzü daha 
ileriye taşıyacak projeleri 
hayata geçirme kararlılı-
ğıyla hareket ediyoruz. 

CEPHEDER BAŞKANLIĞINIZ 
IÇIN SIZI VE YÖNETIM KURULU 
ÜYELERINIZI KUTLAR, 
BAŞARILAR DILERIZ. YÖNETIM 
KURULUNUZUN YENI DÖNEM 
HEDEFLERINI ÖĞRENMEK 
ISTERIZ. 

Teşekkür ederim. CEPHEDER 
olarak, çatı ve cephe sektöründe sür-
dürülebilirliği, teknolojiyi ve kaliteyi 
ön planda tutarak gelişim sağlamak 
temel hedeflerimiz arasında yer alı-
yor. 2025 yılı ve sonrası için Yöne-
tim Kurulu olarak belirlediğimiz bazı 
önemli hedefleri paylaşmak isterim: 

•   Sürdürülebilir Yapılar İçin Stan-
dartları Geliştirmek: Karbon salı-
nımını azaltan, enerji verimliliğini 
artıran ve doğa dostu malzeme-
lerin kullanımını teşvik eden bir 
sektör oluşturmak istiyoruz. 

•   Dijitalleşme ve Yenilikçi Tekno-
lojilere Entegrasyon: Yapı Bilgi 
Modellemesi (BIM) ve akıllı bina 
teknolojilerini sektörümüzde 
yaygınlaştırarak, projelerin daha 


